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Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 22.07.2020r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z planowaną realizacją inwestycji pl.: ,.Budowa drogi dojazdowej 

do ogródków działkowych im. M. Kopernika", proszę o udzielenie następujących 

informacji: 

1. Czy jedynym sposobem realizacji powyższej inwestycji jest wycinanie 44 drzew? 

2. Dlaczego została podjęta decyzja o takiej dokładnie lokalizacji drogi, gdzie konieczna 
jest wycinka 44 drzew? Czy nie powinny być rozważone najpierw bezkolizyjne warianty? 

3. Inwestycja jest realizowana w trybie ZRID, czy w takim razie nie można było 

przesunąć drogę w kierunku pola, które jest z drugiej strony? 


